
Pericolul jocurilor 
de noroc 



De ce o predică despre 
jocurile de noroc? 

✤ jocurile de noroc aleg buzunarele săracilor

✤ acțiunile negative ale unui singur jucător 
afectează viețile a altor 5-10 persoane

✤ efectele jocurilor de noroc împing indivizii 
către alte practici greșite

✤ deși acestea creează dependență, doar 15% 
din jucători caută ajutor



Jocurile de noroc 
sunt rele pentru că:



1. Înlocuiesc etica muncii cu cea a norocului
Viziunea biblică asupra muncii nu oferă loc pentru practicarea jocurilor de noroc.



2. Înlocuiesc câștigul cinstit cu furtul
Câștigurile câtorva sunt finanțate de pierderile celor mulți.



3. Înlocuiesc speranța cu disperarea
Baza jocurilor de noroc este disperarea - ademenirea că un dolar poate fi transformat în milioane.



4. Înlocuiesc mulțumirea cu lăcomia
Potrivit Bibliei, există 3 moduri legitime de a obține bani: muncești, investești înțelept, primești un dar/moștenire.



Cine câștigă cu adevărat 
la jocurile de noroc?



1. Patronii, investitorii și cei care le construiesc
Cazinourile au o marjă de profit de aproximativ 85% - 95%.



2. Unii oameni din politică
Patronii jocurilor de noroc îi controlează pe mulți din parlament.



3. Diavolul și demonii lui
„Nu începe, și nu te vei agăța!”



Încheiere
Ești administrator a ceea ce Dumnezeu ți-a dat, nu proprietar.


